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Kainuun edunajamisen ajankohtaiskatsauksen tarkoituksena on 
arvioida Kainuun aluekehityksen tilannekuvaa sekä käydä 
keskustelua maakunnan edunajamista koskevista asioista. 
 
Tämän asian käsittelyn aikana kokoukseen osallistuvat 
kutsuttuina asiantuntijoina kansanedustajat Merja Kyllönen, 
Tuomas Kettunen ja Raimo Piirainen sekä Vihreiden puolue-
valtuuskunnan puheenjohtaja Silja Keränen, Kainuun ELY-
keskuksen ylijohtaja Jaana Korhonen, Kainuun TE-toimiston 
johtaja Pauli Piilma, Kainuun hyvinvointialueen valmistelujohtaja 
Timo Korhonen ja Kainuun hyvinvointialeen johtaja Jukka 
Lindberg. 
 
1) EU:n edunvalvonnan ajankohtaiset asiat 

 
Itä- ja Pohjois-Suomen maakuntahallitukset ovat vierailleet 
Brysselissä EU-toimiston järjestämän vaikuttamis- ja 
opintomatkan ohjelman mukaisesti. Tehdään yhteenveto 
matkalla käsitellyistä EU-politiikkoihin liittyvistä 
edunajamiskysymyksistä: alue- ja koheesiopolitiikka, 
maatalouspolitiikka ja metsäpolitiikkaa sivuavat EU:n politiikat. 
Esityslistan asiakohdassa Tiedoksi merkittävät asiat on viitattu 
kahteen ajankohtaiseen EU-alue- ja koheesiopolitiikkaa 
koskevaan dokumenttiin. 
 
2) IP-neuvottelukuntien hallitusohjelmatavoitteiden 

valmistelu 
 

Neuvottelukuntien yhteiskokous pidetään Helsingissä 7.12.2022. 
Keskeisimpänä asiana ovat yhteiset hallitusohjelmatavoitteet. 
Huippukokouksen keskusteluissa syntyneet ”ohjelmakorit” ovat 
käynnissä olevan valmistelun pohjana. Tulevassa kokouksessa 
annetaan uusi kannanotto erityisesti eduskuntavaalikeskusteluja 
varten. 

 
3) Asiantuntijoiden ajankohtaiset asiat 

 
Mahdolliset hyvinvointialueen, ELY:n ja TE-toimiston sekä 
eduskuntaa ja politiikkaa koskevat ajankohtaiset asiat. 

 
4) Muut mahdolliset ajankohtaiset asiat 
 
Lisätietoja maakuntajohtaja Pentti Maliselta, puh. 044 797 0197 
tai sähköpostitse osoitteella etunimi.sukunimi@kainuunliitto.fi 
 

Maakuntajohtajan ehdotus  
  

Maakuntahallitus merkitsee tiedoksi saamansa informaation ja 
käy asiakohtiin liittyvää evästyskeskustelua. 



 
Maakuntahallituksen päätös  
  
 Käydyn keskustelun jälkeen maakuntahallitus hyväksyi 

maakuntajohtajan ehdotuksen. 
________ 

 


